

西雅圖台語基督教會

Seattle Formosan Christian Church

10:00am 第一堂台語禮拜 First Worship Service in Taiwanese

12:00 pm 第二堂英語禮拜 Second Worship Service in English

代理主任牧師: 鄭溢恩牧師 Rev. Ian Cheng | 425.623.2824 | ian@seattlefcc.org

青少年助理牧師: 梁景涵傳道 Pastor Jim Liang | 206.384.1845 | jim@seattlefcc.org

February 23, 2014

事工報告

1. 青少年團契(TOFU): 今年SFCC星光大道(才藝表演募款活動)訂於3/8 週六晚上7點, 我們的募款目標是\$5,000, 所募得的款項將全數奉獻給世界展望會。 兄姐若願意以您的才能來服事於上帝的國度, 不論是歌唱、跳舞、樂器、或其他才藝, 請報名參賽, 我們希望可以有十個比賽節目, 請兄姐們踴躍支持, 向Zelina, Vivian 或 梁傳道報名。
2. 教會第一期門徒訓練採開放報名, 有志參加第一梯次門徒訓練者、詢問及報名請洽鄭牧師。
3. 教會第二期門徒訓練採遴選制, 凡已參與過門訓的弟兄姊妹, 積極參與傳福音的事工至少半年以後, 牧師會依據需要跟進進階的門徒訓練。有一班已預定於三月份開始。
4. 目前有 8位兄姊(4位英語、4位國語) 將在3/2主日下午 2:00~3:30於教會做「羅馬路」個人談道的練習, 需要已上完門訓的 8位兄姐一起來幫助練習, 有志者請洽鄭牧師。
5. 下一季國語成人主日學將由鄭牧師教課, 英語成人主日學將由鄭牧師與梁傳道聯合教課, 題目: 「團契生活的追求: 哥羅西書、以弗所書、腓立比書」, 預計四月份開始, 請弟兄姊妹預備心參加。為了教授四月份的英語成人主日學, 鄭牧師將無法主領四月份的台語主日崇拜, 除復活節主日之外, 將邀請外來講員講道。
6. 2014西北區事工會議 (Northwest Ministry Conference). 網站連結: <http://www.ministryconference.org/index.html>. 日期: 3月27-29日2014, 地點: Overlake Christian Church (9900 Willows Road NE, Redmond, WA 98052), 註冊費每人\$99, 補貼政策: 教會牧執及小組與事工負責同工100%補貼, 其他會友75%的補貼。SFCC報名截止日期: 2014年3月9日, 聯絡同工: 朱蕙。
7. 2014西海岸利戈尼爾會議 (Ligonier Conference). 網站連結: <http://www.ligonier.org/events/2014-west-coast-conference/> 主題: 克服世界, 日期: 6月6-7日, 地點: Overlake Christian Church (9900 Willows Road

NE, Redmond, WA 98052), 註冊費每人\$59, 補貼政策: 教會同工100% 補貼, 其他會友75%的補貼。SFCC報名截止日期: 2014年4月6日, 聯絡同工: 張明莉姐妹

8. 盧俊義牧師為今年受難週(四月13至19日)將於三月中出版受難週之書。盧牧師願意免費贈送給教會弟兄姐妹們閱讀。如想訂這本書, 請在樓下佈告欄上登記以便統計人數, 截止日期 2/23/2014。
9. **[以利亞團契Waymaker]:** 除了每星期五7:30pm to 9pm 討論72週查讀聖經外, 也將在三月開始設福音查經班, 兩組將同時進行, 三/四月聚會地點: 炳彬和明珠府上。請兄姐幫忙邀請住 Bellevue的慕道朋友參加, 詳情洽炳彬/明珠 或會長Kai.
10. **[關懷組 - 禱告室Prayer Corner]:** 為教會事工及兄姐身心靈的需要, 即主日起, 關懷組成立Prayer Corner. 若有需要被代禱的或有代禱事項, 請在主日禮拜前或結束後洽禱告同工蕊芬牧師娘。
11. 主日早晨的崇拜是教會一周聚會的最主要崇拜聚會。因此教會從這個主日起, 在崇拜聚會前, 9:20-9:50; 將有30分鐘的會前禱告, 邀請大家同心合意來到主面前, 為著當天主日的講道、牧者、崇拜服事的同工以及教會肢體的需要一起同聲禱告。讓我們藉著禱告預備我們的心, 來到神面前敬拜祂, 讚美祂。

Ministry Announcements

1. TOFU Announcement:

This year, TOFU will be holding our annual talent show on 3/8/14 at 7pm. All donations will benefit World Vision, a humanitarian organization committed to serving the world's poorest countries. If you would like to use your talents to serve God's kingdom, please consider signing up to be a part of this event. We are looking for a total of 10 acts, and they may include singing, dancing, musical performance, or anything else you would like! If interested, please contact Zelina, Vivian or Jim.

2. Brothers and sisters who are interesting in Church's 1st session of discipleship training, please contact Pastor Cheng for information and registration.
3. Brothers and sisters who have completed 1st session of Discipleship Training and actively participated in the sharing of Gospels for at least 6 months. Pastors will follow-up with new training sessions on a selective basis. A new training is already scheduled to start in March.
4. There will be 8 people (4 English speaking, 4 Mandarin speaking) doing "The Roman Road" personal evangelism role play exercise on 3/2, 2:00~3:30 at the church. We need 8 volunteers who have completed the discipleship training to help with the exercise. Please contact Pastor Cheng if you're available and willing to help.

5. Next quarter's Mandarin adult S.S. will be taught by Pastor Cheng, and next quarter's English adult S.S. will be taught jointly by Pastor Ian & Pastor Jim on the topic of "Pursue a fellowship life: Books of Colossians, Ephesians and Philippians" Pastor Ian will not be able to lead Taiwanese Sunday services in the month of April except on Easter Sunday.
6. 2014 Northwest Ministry Conference: March 27-29, 2014 at Overlake Christian Church (9900 Willows Road NE, Redmond, WA 98052). Registration Fee \$99 per person. Subsidy Policy: Church Pastor/Deacons/PIC 100% subsidized, other church members 75% subsidized. Please sign up with Willa Zhu before March 9, 2014. More info, please see: <http://www.ministryconference.org/index.html>
7. 2014 West Coast Ligonier Conference: June 6-7, 2014 at Overlake Christian Church. Theme: Overcoming the World . Registration Fee \$59 per person. Subsidy Policy: Church Pastor/Deacons/PIC 100% subsidized, other church members 75% subsidized. Please sign up with Pamela Huang before 4/6. More info, please see: <http://www.ligonier.org/events/2014-west-coast-conference/>
8. **[Waymaker Fellowship]**: Besides the weekly Friday 7:30pm to 9pm Bible study (to finish reading Bible in 72 weeks), Waymaker Fellowship will start another study group for the seekers starting in March. March & April meeting location will be at Barry & Rebecca Ma's residence. If you know of any seeker friend who lives in Bellevue, please help to invite. Please contact Barry, Rebecca or PIC Kai for details.
9. **[SFCC Caring - Prayer Corner]**: Due to ministry & personal needs and burdens, SFCC Caring will start *Prayer Corner* this Sunday "to pray for" and "to pray with" anyone who's in need. Please contact Prayer Coworker Katherine (Pastor Ian's wife) before or after EM service or e-mail Fellowship / Caring Deacon - Elise, eliselee@gmail.com if you have any question or prayer request.

聖工分擔

兒童主日學 Children Sunday School (二月 February)	
主日學 Sunday School 10:00 ~ 11:20	幼兒 2yr-preK: 江美珍 Mei-Chen / Katherine
	低年級 K-G3: Peter Lee
	高年級 G4-G6: Sally Chen
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship: Peter Lee
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program: Riana Liang / Willa / Jessie Hsu
	幼兒教室清理 Classroom Cleaning: Angela / Katherine

兒童主日學 Children Sunday School (三月 March)	
主日學 Sunday School 10:00 ~ 11:20	幼兒 2yr-pre: Amy Yang/Sharon Song
	低年級 K-G3: Sharon Ma
	高年級 G4-G6: Lawrence
12:00-12:30	兒童敬拜 Worship: Angela Chen
12:30-01:15	幼兒主日 Kids Program: Riana Liang / Willa / Jessie Hsu
	幼兒教室清理 Classroom Cleaning: Yu-Chi / Sharon S.

崇拜組(Worship)	本週 (2/23)		下週 (3/2)	
	10 AM	12 PM	10 AM	12 PM
司會 MC	陳泰昌	Daniel	溫明豐	Daniel
敬拜讚美 Worship	聖歌隊	David	李玉娟	Daniel
講道 Speaker	鄭溢恩牧師	Pastor Jim	鄭溢恩牧師	Pastor Jim
司琴 Pianist/Guitarist	蔡郁如	Joyce L.	張明莉	Nan-Hsun
招待 Usher	羅良堂/Judy	Joyce H. & Scott L.	劉漢榮 / 洪俊昇	Zelina / Sharon
司獻(收) Offering	羅良堂/ Judy	Joyce H. & Scott L.	李月卿 / 陳敬鳳	Zelina / Sharon
司獻(記) Offering	楊士谷 / 郭芄圻	Tom	陳泰昌 / 陳宏義	Tom
影音 A/V Tech	張正育 / 謝旭晉	Brian & Andy	謝旭晉 / 陳泰昌	Brian & Andy
華語翻譯	王蕊芬	NA	王蕊芬	NA
英語翻譯	溫明豐	NA	楊士谷	NA

服事組(Serving)	本週 (2/23)		下週 (3/2)	
	獻花 Floral	Judy		黃月娟
交通車 Rides	顏智美		顏智美	
洗米 Rice	李時英		李時英	
總務 Kitchen	楊麗英		周純卉	
拿菜 Lunch Pick Up	御膳		Daniel / Moses	
盛菜/清垃圾 Lunch Crew	扎根小組	YG + FF	新眼光	College
送餐盤 Tray Return	鄭普凱		NA	
男廁所 Men's Restroom	謝旭晉		謝旭晉	
女廁所 Women's Restroom	呂雅玲		洪雪	

上週(2/16)禮拜出席人數/奉獻 Last Sunday Attendants and Offering

禮拜 Services	出席人數 Attendants	一般奉獻 General Offering
台語禮拜 1 st Service	90 / 26	\$5,351.00
英語禮拜 2 nd Service	47 / 4	\$3,341.17
禱告會 Prayer Meetings	週二教會 Tuesday @ Church: 11; 週三東區 Wednesday @ eastside: 7; 主日早上英語 Sunday: 2; 下週目標: 30	

第一堂台語 主日禮拜程序

Order of Worship –First Service Taiwanese

主後 2014 年二月 23 日

February 23, 2014

- | | | |
|-----------|------------------------------------|-------|
| ❖ 序樂 | | 司琴 |
| ❖ 宣召 | | 司會 |
| ❖ 聖詩 | # 44 | 會眾 |
| ❖ 使徒信經 | | 會眾 |
| ❖ 啓應文 | # 25 | 會眾 |
| ❖ 牧禱 | | 鄭溢恩牧師 |
| ❖ 獻詩 | “着向上帝唱新歌” | 聖歌隊 |
| ❖ 讀經 | 雅各書 1:2-18 | 司會 |
| ❖ 講道 | 試煉與試探 | 鄭溢恩牧師 |
| ❖ 聖詩 | # 175 | 會眾 |
| ❖ 奉獻 | 我之錢銀獻與祢 用出攏遵祢旨意
我之才情祢賞賜 甘願還祢做器具 | 會眾 |
| ❖ 歡迎 / 報告 | | 司會 |
| ❖ 頌榮 | #336 | 會眾 |
| ❖ 祝禱 | | 鄭溢恩牧師 |
| ❖ 阿們頌 | | 會眾 |
| ❖ 殿樂 | | 司琴 |

日期	講員	講章標題	經文
主題：「以虔誠爲祭」			
2/23	鄭溢恩牧師	試煉與試探	雅 1:2-18
3/2	鄭溢恩牧師	聽道與行道	雅 1:19-27
3/9	鄭溢恩牧師	信心與行爲	雅 2:1-26
3/16	鄭溢恩牧師	口舌之害	雅 3:1-12
3/23	鄭溢恩牧師	私慾與批評	雅 4:1-12

信息大綱 Sermon Outline

題目：「試煉與試探」

經文：雅各書 1:2-18

1. 外在的考驗與信心

a. 信心的考驗 (2-4 節)

b. 信心不要有疑惑 (5-8 節)

2. 內在的試煉與試探

a. 試煉與試探的差別 (12-15 節)

b. 神試煉人的目的 (16-18 節)

3. 我的回應



Order of Worship
Second Service English Worship
第二堂 英語主日禮拜程序

主後 2014 年二月 23 日

February 23, 2014

Prelude

Welcome and Praise

Offering

Announcement

Message “Trials and Temptations”

Response Song

Benediction

Date	Speaker	Topic	Passage
Theme : Live A Pious Life			
2/23	Pastor Jim	Trials and Temptations	James 1:2-18
3/2	Pastor Jim	Listening and Doing	James 1:19-27

Sermon Outline :

Title: Trials and Temptations

Scripture: James 1: 2-18

Outline:

1. Facing Trials (vs. 2-12)

a. With Faith

b. With Doubt

2. Facing Temptations (vs. 13-18)

a. With Blame

b. With Responsibility